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Zápis č.2 ze schůze Osadního výboru v Kojetíně ze dne: 6. 2. 2015

Přítomni: 

Ing. Lumír Zrník, Miroslav Rosa, Petr Dousek, Otto Drescher, Jiří Holub, Lubomír Holub, Ing. Ivo Miček, 

Antonie Štěpánková

1. Projednání zápisu OV č.1 z 16.1.2015

Přítomni členové osadního výboru byli seznámeni se stanoviskem a vyjádřením zástupců městského 

úřadu Nového Jičína k zápisu č. 1 ze dne 16.1.2015

Ad 3) Prezentace obce Kojetín na webu: v současné době v řešení se zástupcem webmastera

Ad 5) Podněty pro město:

- výměna jízdních řádů (pí. Šustková): dle informací byly všechny jízdní řády v trase NJ - Kojetín 

zkontrolovány a jsou aktuální

- termíny sečení (Ing. Bártková): s termíny a způsobem sečení byli seznámeni členové OV

- označit parkovací stání u č.p.43 (Ing. Mrklovská): způsob onačení, případné rozšíření stání 

bude dohodnuto se zástupci OV ve vhodném klimatickém období

Ad 6) Žádosti o prověření s možností realizace (Ing. Mrklovská):

- vybudování nových parkovacích míst v obci: bude provedeno místní šetření se zástupcem 

osadního výboru a podle možností rozpočtu na rok 2015 zpracována PD

- upravení stání před RD č.43: bude prověřeno a dohodnuto na místě se zástupcem osadního 

výboru

- zřízení chodníku v obci: podle možností rozpočtu na rok 2015 bude zadáno zaměření hranic 

pozemků v terénu, zpracování PD bude zařazeno do rozpočtu na rok 2016

- prověření možnosti osvětlení zastávky Čerťák: bylo zadáno Technickým službám

Soupis oprav na rok 2015 v katastru Kojetín (Ing. Mrklovská):

Ad 1) opravit propust po přívalových deštích na p.622/1: byl osloven správce vodního toku 

k vyjádření – nemá zvláštní požadavky, návrh opravy s ním bude průběžně konzultován, v lednu 

bylo provedeno vyčištění koryta nad propustkem

Ad 2) souvislá oprava MK od křižovatky směr Svinec: dle rozsahu poškození bude provedeno 

v rámci oprav místních komunikací

Osadní výbor již v předchozím období několikrát upozornil na havarijní stav výše uvedeného 

úseku, nedoporučuje pouze běžnou údržbu a místní vysprávky. Vozovka je již v havarijním 

stavu s četným rozpadem obrusné vrstvy, rozvětvenými trhlinami, ztrátou asfaltového pojiva. 

Místně je vozovka prosedlá, nelze v zimním období vyplužit a zajistit tak dostatečnou sjízdnost. 

Místní vysprávky jsou již neekonomické. Doporučujeme souvislou opravu. 

Ad 3) oprava zdi na hřišti: bylo zařazeno do rozpočtu, po vypracování projektové dokumentace 

bude stavba soutěžena
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Ad 6) vybudování stání pro popelnice v Kojetíně: navrhujeme prověřit další možná místa 

pro umístění kontejnerů, aby se neumisťovaly jen u hasičárny, stavební úřad bude 

pravděpodobně požadovat územní souhlasy na tyto plochy

Osadní výbor již v minulém volebním období hledal vhodné kontejnerové stání se závěrem: 

nejvhodnější plocha s dostupností všech občanů je v místě navrženého stání u hasičárny. Dle 

našeho uvážení by umístění kontejnerů v okrajové části vedlo k netřídění odpadů a uskladnění 

tříditelného odpadu do směsného. Kontejnery na bio-odpad jsou již v současné době umístěny 

v dalších třech místních částech v závislosti na dostupnosti občanů.

Ad 7) vyčištění uličních vpustí:  na jaře bude zadáno TSM

Ad 9) doplnění dopravního značení v místě AZ: po projednání s odborem dopravy bude 

doplněno

Ad 10) kontrola rozhlasu: je nutno přesně specifikovat problém (typ a místo poruchy)

Ad 12 - 13) chodník, parkovací místa: viz výše

2. Žádost o vyjádření zástupců města Nového Jičína

- Žádáme zástupce města o vyjádření se k bodům z předchozího zápisu ze dne 16.1.2015, které 

byly sepsány zástupci OV v „Soupis oprav na rok 2015“

Ad 4) Natřít střechu a opravit komíny na budově restaurace v Kojetíně čp. 7

Ad 5) Provést protiplísňová opatření v budově hasičárny

Ad 11) Opravit pamětní kříž u cesty Kojetín – Jičina

- Žádost o objasnění stavu přípravy rozhledny na Svinci: územní plán, investiční záměr, 

příprava PD, předpoklad realizace.

OV Kojetína upozorňuje na nutnost v souvislosti s touto stavbou řešit v investičním záměru 

parkování v obci, záchytná parkoviště při zvýšeném pohybu turistů.

3. Podněty pro město

1. Upozorňujeme, že čistírna odpadních vod je stále ve špatném stavebnětechnickém stavu.

Doporučujeme ve vhodném klimatickém období fyzickou kontrolu, se stanovením opravy.

2. Upozorňujeme, že v obci je špatně slyšitelný a nesrozumitelný rozhlas s přijímačem č.238 a 

č.240.

4. Žádosti o prověření s možností realizace:

1. Osadní výbor navrhuje městu, v případě volných finančních prostředků, osazení parkových 

laviček, vytvoření ohniště a úpravu dopadového prostoru houpaček a skluzavky (v minulosti 

jsme již zaznamenali drobné úrazy) v prostoru dětského hřiště (za multifunkčním hřištěm). 

Prostory jsou již historicky využívány pro konání kulturních a sportovních akcí, např. táborák, 

opékání špekáčků na dětský den apod. Nezanedbatelný význam posezení má taky pro dohled 

při využití dětského hřiště.

V Kojetíně dne 6.2.2015

Zapsal: Ing. Lumír Zrník




